
 
Zápis ze zasedání AS HF JAMU ze dne 7. 9.  2020 

 

Přítomni (6): prof. Jan Jiraský (předseda), doc. Roman Novozámský (místopředseda), doc. Lucie Pešl 
Šilerová, Ph. D, MgA. Ivana Mikesková, Ph.D., MgA. Helena Weiser, MgA. Dominik Gál 

Omluveni (3): prof. Miloslav Jelínek, BcA.Martin Nosek, BcA. Kamil El Ahmadieh 

Hosté: prof. Jindřich Petráš, doc. Jana Goliášová, Jana Jarošová 

Předseda prof. Jiraský přivítal přítomné, konstatoval, že zasedání senátu bylo svoláno v souladu 
s jednacím řádem a uznal senát usnášeníschopným. 

PROGRAM: 
 
1. Vyhláška pro přijímací řízení k bakalářskému studiu (2020/2021) 
 
2. Vyhláška pro přijímací řízení k pětiletému magisterském studiu (2020/2021) 
 
3. Plán realizace Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti HF JAMU pro rok 2020 
 
4.  Výroční zpráva o činnosti a hospodaření HF JAMU za rok 2019 
 
5. Přípravy voleb děkana, volba náhradníka volební komise 
 
6. Různé 
 
Předseda AS HF JAMU požádal o zařazení dalších bodů do programu – zrušení členství senátora El 
Ahmadieh z důvodu přerušení studia a návrh na udělení státního vyznamenání prof. Aleně Veselé 
 
Návrh byl jednomyslně schválen. 
 
1. Vyhláška pro přijímací řízení k bakalářskému studiu (2020/2021) – doc. Goliášová podala podrobné 
informace, předseda dal hlasovat. 

Výsledek hlasování: 6 hlasů pro, 0 hlasů proti. 

Vyhláška byla jednomyslně schválena. 

 
2. Vyhláška pro přijímací řízení k pětiletému magisterském studiu (2020/2021) – doc. Goliášová 
podala podrobné informace, předseda dal hlasovat. 

Výsledek hlasování: 6 hlasů pro, 0 hlasů proti. 

Vyhláška byla jednomyslně schválena. 

 
 



 
3. Plán realizace Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti HF JAMU pro rok 2020. 

Doc. Šilerová navrhla několik doplnění, senát doporučuje začlenění připomínek do Strategického 
záměru 2021 plus, prof. Petráš přislíbil jejich začlenění. Senát doporučil revizi plánu a odstranění 
drobných nepřesností. Předseda dal hlasovat. 

Výsledek hlasování: 6 hlasů pro, 0 hlasů proti. 

Plán byl jednomyslně schválen.  

4.  Výroční zpráva o činnosti a hospodaření HF JAMU za rok 2019 
Senátorka Mikesková přednesla drobnou připomínku, předseda dal hlasovat. 
Výsledek hlasování: 6 hlasů pro, 0 hlasů proti. 

Výroční zpráva byla jednomyslně schválena. 

5. Přípravy voleb děkana, volba náhradníka volební komise 
Předseda informoval senát o stavu příprav volby děkana a navrhnul volební komisi ve složení 
předseda AS, místopředseda AS, člen MgA. Dominik Gál. Jako náhradníka navrhnul předseda BcA. 
Martina Noska. Návrh byl jednomyslně schválen.  

6. Kamil El Ahmadieh přerušil studium, rezignoval na členství v AS HF JAMU. Filip Urban, který se 
umístil ve volbách na pozici náhradníka a splňuje i další zásadní podmínku - je aktuálně členem 
akademické obce HF, členství v AS HF JAMU přijímá.   

7. Prof. Jiraský přednesl návrh na udělení státního vyznamenání prof. Aleně Veselé za její celoživotní 
činnost. Dal ke zvážení zaslání návrhu jménem senátu na Kancelář prezidenta republiky. Senátoři 
navrhli drobné úpravy znění. MgA. Weiser vyvolala diskusio způsobu udělování státních 
vyznamenaní. Předseda dal o návrhu hlasovat  

Výsledek hlasování: 6 hlasů pro, 0 hlasů proti. 

Návrh byl jednomyslně schválen.  

6. Různé 
 
MgA.Mikesková prosí v oficiálních prezentacích JAMU zveřejnit zprávu o úmrtí prof. Mátla. Bude 
osloven MgA. Gabriel Rovňák, Ph.D. 

Děkan prof. Petráš pozval přítomné na udělení čestného doktorátu Magdaleně Kožené 30.10. 
v 11.30h v Besedním domě. 

 

Předseda poděkoval všem senátorům a hostům a ukončil zasedání. 

 

V Brně dne 15. 09. 2020 

zapsal: doc. Roman Novozámský    verifikoval: prof. Jan Jiraský 


